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Geachte wnd algemeen directeur, Lise Gosseye. 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad, 
Wachtebeke 24 september 2022 
Geachte, 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
volgende schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van   
29 september 2022. 
 

Vraag 1- Nieuwe bomen aan het pompgemaal- Pottersbrug.:    
 

• Wanneer worden de nieuwe bomen aangeplant; in 
het plantseizoen oktober – november of in het plantseizoen maart – april 2023? 

Rudy 
 

Vraag 2 – WZC De Mey, Zonweringen van de kamers aan de kant van de aanleunflats.:  
 

Er is door het college aangekondigd om de mogelijkheid te onderzoeken voor afbouw 

kamers in het WZC De Mey. 

De timing is nog niet bepaald dus kan het zijn dat dit ook nog twee, drie jaar of 

langer op zich laten wachten. Dat wil niet zeggen dat onderhouds- en 

herstellingswerken niet meer hoeven uitgevoerd te worden. Verschillende zonweringen 

van de kamers zijn in een lamentabele staat en kunnen niet meer gebruikt worden. Dit 

komt niet ten goede aan het comfort van de bewoners. 

 

• Wanneer worden er nieuwe zonweringen geplaatst? 
Rudy 
 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
volgende schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de OCMW raad van 29 september 
2022. 
 

Vraag 1 - Inspectieverslag Woon-zorgcentrum De Mey.: 
 

De zorginspectie van het agentschap zorg en gezondheid heeft op 10/06/2022 een 

onaangekondigde inspectieronde gehouden in het WZC De Mey. De zorginspectie gaat 

voornamelijk na of de voorwaarden aanwezig zijn om de kwaliteit van zorg en veiligheid 

te garanderen.  

Ik heb bij de algemeen directeur het inspectieverslag opgevraagd. 

Ik was verbaasd om in het inspectieverslag vast te stellen dat er bij een vorige 

inspectie vaststellingen gedaan zijn die nog niet geremedieerd zijn. 

 

• Wat is hier de reden van? 
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Er staan in het inspectieverslag een aantal vaststellingen die mijn aandacht trokken; 

  

Er is niet overal een oproepsysteem waar nodig. Het oproepsysteem wordt niet 

steeds in de nabijheid van de bewoner gebracht. Er werd vastgesteld dat een bewoner 

niet aan haar/zijn oproepsysteem kon, er hangt een peertje aan het oproepsysteem 

maar het hangt vast aan het hoofdeinde van het bed. Vanuit de zetel of vanop een 

andere plaats in de kamerkan dit oproepsysteem niet gebruikt worden. Er werd 

nagegaan of het mogelijk is om draadloze oproepsystemen te voorzien voor de 

bewoners. Dit systeem ging werkzaam zijn tegen eind juli 2022. 

 

• Is een draadloos oproepsysteem voor de bewoners al in voege? 

 
Er is geen 24u/24u verpleegkundige permanentie nochtans hebben onze bewoners een hoog zorgprofiel 

en gezondheidsrisico's. Daarom vinden wij een verpleegkundige permanentie toch een vereiste. 

 

• Overweegt het college om een 24u/24u verpleegkundige permanentie op te starten? 

 

Er wordt niet voor elke wonde een wondzorgfiche opgemaakt. 

Het lijkt ons beter dat er voor elke wonde een wondzorgfiche opgemaakt wordt zodat de evolutie van 

de wonde kan opgevolgd worden.  

 

• Deelt het college onze mening en gaat ze voor elke wonde een wondzorgfiche opmaken? 
 

De medicatiepletter bevat medicatieresten.  

We vinden dat een gevaarlijke situatie omdat zo de voorgeschreven medicatie van de ene bewoner ook door een 

andere bewoner ingenomen wordt. 

 

• Zijn er al maatregelen genomen om elk risico te vermijden? 

 
Rudy 
 

Namens de N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad 
Rudy Lootens en Diederik Lacayse 
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